
Medborgarenkät simhall

2023-04-17



 

1. Din ålder:

Namn Antal %

0-12 44 3

13-25 72 4,9

26-40 588 39,8

41-55 434 29,4

56-70 258 17,5

70+ 80 5,4

Total 1476 100

Svarsfrekvens

100% (1476/1476)

2. Vilket kön iden�fierar du dig med?

Namn Antal %

Kvinna 869 58,9

Man 598 40,5

Jag iden�fierar mig inte med något av
ovanstående alterna�v

9 0,6

Total 1476 100

Svarsfrekvens

100% (1476/1476)



 

3. I vilket område bor du?

Namn Antal %

Bondstorp 19 1,3

Byarum 75 5,1

Vaggeryd 845 57,2

Hok 53 3,6

Svenarum 43 2,9

Skillingaryd 331 22,4

To�eryd 38 2,6

Åker 18 1,2

Klevshult 27 1,8

Annan kommun i länet 27 1,8

Total 1476 100

Svarsfrekvens

100% (1476/1476)

4. Hur länge har du bo� i Vaggeryds kommun?

Namn Antal %

0-3 år 118 8

4-10 år 234 15,9

Mer än 10 år 1106 74,9

Bor inte i kommunen 18 1,2

Total 1476 100

Svarsfrekvens

100% (1476/1476)



 

5. Välj 1-4 saker nedan som du tycker är vik�gast med en simhall i Vaggeryd:

Namn Antal %

Mo�onssim 1127 76,6

Va�enlek för barn 0-6 år 979 66,6

Relaxdel med bastu och bubbelpool 828 56,3

A�rak�oner för ungdomar (ex rutschkana) 705 47,9

Hopptorn 186 12,6

Servering/kiosk 702 47,7

Rehabbassäng med varmare va�en 495 33,7

Total 5022 341,4

Svarsfrekvens

99,7% (1471/1476)

6. Hur o�a besöker du simhallen i Vaggeryd eller Skillingaryd:

Namn Antal %

Flera gånger i veckan 117 7,9

1 gånger i veckan 234 15,9

1-3 gånger i månaden 357 24,2

E� par gånger om året 430 29,1

Mer sällan 338 22,9

Total 1476 100

Svarsfrekvens

100% (1476/1476)



 

7. På vilket sä� tar du dig främst �ll simhallen:

Namn Antal %

Bil/motorfordon 902 61,1

Cykel 229 15,5

Promenad 332 22,5

Buss 6 0,4

Tåg 7 0,5

Total 1476 100

Svarsfrekvens

100% (1476/1476)

8. Hur o�a besöker du en simhall utanför Vaggeryds kommun:

Namn Antal %

Flera gånger i veckan 26 1,8

1 gång i veckan 29 2

1-3 gånger i månaden 134 9,1

E� par gånger om året 633 42,9

Mer sällan 654 44,3

Total 1476 100

Svarsfrekvens

100% (1476/1476)



 

9. Varför besöker du en simhall utanför kommunen:

Namn Antal %

För a� få �llgång �ll äventyrsbad 658 44,6

För a� få �llgång �ll bä�re relaxavdelning 221 15

För a� jag är på u�lykt eller semester 209 14,2

För a� få bä�re möjlighet �ll simträning 73 4,9

Jag besöker inte andra simhallar 239 16,2

Annat 76 5,1

Total 1476 100

Svarsfrekvens

100% (1476/1476)

Annat

Träningsmöjligheter

Simskola för mina barn

utomhusbassäng

För a� träna va�engympa

För a� simhallen är stängd främst

Flexiblare öppe�der

Varmbad pga. en kroppsskada värsta �den dec-april.

Simhallen här känns ofräsch och simmar hellre i 50 metersbassäng

Fler av de ovanstående

Följer med vänner

Barnbarnen gillar det.

Det kan vara alterna�v 1-3

För a� skjutsa barnbarn �ll simundervisning e�ersom sådan inte finns �llfäcklig omfa�ning i kommunen.

E�ersom det är stängt i Vaggeryd…

simhallen i Vaggeryd är stängd.

Jobbar på annan ort, så då passar det bä�re a� simma på andra ställen

Jobbar/pluggar på annan ort

Varmva�en rehabilitering

Använder andra när jag är iväg på jobb.

Råkar vara på annan ort

Finns det jag och familjen vill ha i e� badhus, �ll e� bra pris, trevlig stämning

Skillingaryds simhall är för liten

Fler av ovanstående alterna�v



Öppe�der

Ite nödvändigtvis för bä�re bad, utan för bä�re standard.

Åker nånstans som har en Rolig del för mi� barn och varmt va�en

Följer med barnbarn där de bor

Bada med andra familjemedlemmar

Stängd simhall i kommunen

Tränar för JSS

Varmva�en/egen rehab

Är simtränare

Ombyte förnöjer

Rosenlundsbadet är större och det finns något för alla i familjen. Även Sävsjö.

Med barnbarnen

Simhallen har inte varit i dri� under �den som vi har bo� här

Bä�re öppe�der

Både relax och äventyr

Kostnader

Rehab

Babysim

Bä�re öppe�der

Rehabilitering

Sävsjö badhus är perfekt, åkt dit o ��a. Vi besöker det i samband med a� vi åker t mormor. Men varit pandemi så ej blivit
så mkt

Släktbesök

Spa

På grund av a� jag jobbar i närheten av rosenslundsbadet

denhär simhallen har inte strömmar och vågor men det har t.ex roselundsbadet.

För denna simhallen tycker oacceptabel och Gnosjö kommun har det säkert bä�re.

för a� är med kusiner

Varmare va�en

Skövde har e� bä�re upplägg än Vaggeryd och Jönköping

Det är ju stängt i vaggeryd

Simskola

För a� det just nu är stängt hos er. Det ska vara smidigt a� ta sig �ll. Om badhuset ligger i Skillingaryd kan jag likaväl ta
mig �ll Jkpg.

Värnamo simhall har öppet på fm, plaskbassäng, som föräldraledig går det inte bada dag�d i vaggerydskommun nu när
man har mer än 1 barn som är äldre än 3år dag�d!

Arbete

Med barnbarn då det är varmt och skönt



Rehab

Vaggeryd har varit stängt

Öppe�derna

10. Är det något annat du vill skicka med i planeringsprocessen?

En ny simhall där det finns möjlighet �ll lek och mo�onssim för barn och vuxna. Även där det finns möjlighet �ll simskola
för barn i olika åldrar. Bubbelpool och relax vore såklart trevligt. Simhallen i Gnosjö är e� bra exempel tycker jag.

Om man ska bygga e� badhus med någon form av äventyrsbad så är det vik�gt a� göra det kompakt och inom rimliga
gränser, se hur Sävsjö har gjort. En annan stor fördel med Sävsjö är a� det är varmt och behagligt, stort plus.

Möjlighet �ll privata omklädningsrum/duschutrymmen

Fokus med simhall är simskola för barnen och har varit det som vi se� som vik�gaste med simhallen och a� skolelever
har �llgång �ll fortsa� simträning o badve�. Plus mo�onssim. Vill man ha äventyrsbad åker man lä� �ll Jkpg, Skövde,
Sävsjö.

Lägg den i e� naturvänligt område så man kan springa en runda innan bad och bastu,fly�a vårdcentralen dit simhallen
ligger nu

Det är vik�gt med separata duschbås. Jag som bröstcancerpa�ent och är utan bröst skrämmer en del barn när dom ser
mig. Jag själv har inga problem med det. Men vill inte skapa obehag för barn och föräldrar som måste svara på barnens
fråga. Ungdomar vill heller inte duscha med andra och hoppar helt enkelt över den vik�ga duschen före bad.

Bygg INTE i Vaggeryd. 
Lägg ner badhuset i Skillingaryd också och bygg e� rejält badhus mellan Vaggeryd & Skillingaryd istället (t ex i anslutning
�ll nya �ärrvärme verket). 
Måste bli billigare med e� istället för två badhus! 

Varm barnbassäng precis som det varit �digare.

En relaxavdelning skulle vara bra 😊

Tänk på öppe�der när folk är lediga, 
Ta en �� på sävsjö, många åker dit, kommer därifrån å då badade man mycket o�are 

Rutchkanor

Tänk stort! En simhall för mo�onärer, ungdomar, barnfamiljer med separata avdelningar. Bygg duschrum istället för
öppen dusch. Tänk träffpunkt. Servering med lä�are mat samt fika. Man ska kunna spendera många �mmar där.
Generösare öppe�der såklart.

Vi är en kommun med knappt 15.000 invånare. 
Prioritera EN simhall i kommunen. 

Tänk på utrymmena i omklädningsrummen, det tar mycket plats när man kommer med barn och alla grejer man har med
sig, vagnar och babyskydd osv. Så man slipper trängas. Bra med förvaring önskas.

En ny simhall ska varken ligga i Vaggeryd eller i Skillingaryd utan istället mellan de två tätorterna då det rent ekonomiskt
borde vara bä�re a� stänga båda simhallarna och samla personalen på e� ställe. 
För Ni tänker väl inte a� i fram�den lägga ner Skillingaryds simhall och koncentrera all simverksamhet �ll Vaggeryd? 

Äventyrsbad känns väldigt överflödigt.

Intervjua barn i förskola/skola, de kan komma med fantas�ska idéer. 
Vik�gt med alla åldrar. 

Inga öppna duschrum



• Jag går på djupva�engympan. 
 
• Fråga 5. Servering/ kiosk är såklart också vik�gt. 
 
• Närheten av simhallen är vik�g så a� barn lä� kan ta sig �ll den både i skola & när de går på simskolan. 
Centralt, nära skolan, nära tågsta�onen och med gångavstånd. 
 
• Tänker a� det skulle vara bra för Vaggeryd och kommunen a� ha e� äventyrsbad. Det skulle locka många besökare som
sen går �ll samhället och besöker bu�ker, fik, restauranger mm. 
 
• En bra placering skulle vara a� bygga bad & sporthallen där friidro�splä�en är. Då skulle en skylt på fasaden mot tågen
fungera som reklamskylt om a� det är e� äventyrsbad. 

Morgonsim fr. Kl. 6-8 flera dagar i veckan 
Simskola både för barn och vuxna med olika simteknik 
Kvinnorkväll 1-2 gång/månad 
Va�engympa 
Kiosk 

Vik�gt a� få �ll bra simundervisning för barnen både via skolan samt simskola på fri�den.

NÖTFRI kiosk med tanke på alla både barn och vuxna som är allergiska nuför�den.

Önskat fler möjligheter �ll babysim/simskolor i alla åldrar.

Tänk �ll nu inför upphandlingen och låt det inte kosta en förmögenhet för vår lilla kommun. Placera det inte långt utanför
samhället heller, det är bra om det går a� ta sig dit �ll fots eller per cykel för många som bor i kommunen. Med det sagt
behöver det ju inte nödvändigtvis ligga inne i Vaggeryd utan åtminstone i Skillingaryd.

.

Tänk fram�d och bygg e� äventyrsbad! 
Vaggeryds kommun växer, och vi kan även locka �ll oss besökare från andra platser som handlar, äter på pizzeriorna, eller
kanske rentav ser hur trevligt det är i vår lilla stad och fly�ar hit. 
Själva har vi flera gånger åkt �ll Sävsjö, Skövde och Borås bara för a� få en badupplevelse, så det borde fungera här
också. 

Simhallen behöver inte ligga i centrum, men gärna i anslutning �ll IP. Bra läge för a� ly�a hela området kring
idro�splatsen och skapa samverkan kring dri�en. 
Gör studiebesök och använd extern exper�s för ta in nya idéer. 

A� simhallens beläggning �ll absolut största delen kommer vara i skolans regi. Lägg den där det blir smidigast för skolan.
Där resurser i så liten utsträckning som möjligt behöver gå �ll a� bussa elever för a� ha undervisning. Både buss och
personal kostar mycket pengar och TID. 
I Vaggeryd har vi länge ha� 15 veckors simundervisning per läsår, varje år från F-klass. Det ska vi vara stolta över och
fortsä�a med. Heja oss i det anseendet! 

Jag vill bocka för dom två första alterna�ven på fråga 9.

vik�gt a� det finns en bra plats för simundervisning

Glöm inte oss med NPF

Fokusera gärna på a� ordna en rolig bassäng för barnen 0-6 år, gärna en rutschkana passande för barn i den åldern. Även
en större rutschkana för de större barnen.



Tillgänglighet på EXAKT samma sä� som �digare är det vik�gaste, inte onödiga och dyra funk�oner. Det var ALLDELES
utmärkt som det var för min do�er med funk�onshinder.

Egna duschbås. Högre �llgänglighet för allmänheten. En rik�gt varm bastu och en med lägre temperatur. Flera
parkeringsplatser för rörelsehindrade med �llstånd a� parkera, rik�gt nära �ll ingången.

Har barn som simtränar i Värnamo. Vore hä�igt om barnen i Vaggeryd kan träna simning i kommunen.

Skynda på behövs omgående

Jag tycker a� det är bra med uppdelade bassänger som det är idag. Den lilla bassängen för dom mindre barnen skulle
kunna vara lite större än vad den är idag. Det är även e� plus i kanten a� det är lite varmare och inte så djupt i den. Men
det kanske hade varit roligt med någon bä�re rutschkana och lite bä�re med lek.

Tänk på a� ha plats för fler simskolegrupper, så a� alla som vill få en plats. Vore bra a� utöka möjligheterna för barn och
ungdomar a� träna simning utanför simskola. En rutschkana och bubbelpool som t.ex i Sävsjö hade varit bra för
Vaggeryds a�rak�vitet.

Vik�gt a� ta skolans simundervisning i beaktning. Vaggeryds elever har mer simundervisning än elever i andra kommuner
vilket är väldigt bra för elevernas simkunnighet.

Bygg en ny sim och sporthall på området där arbetsmarknadsenheten och exit spelhall ligger. Hela det området med de
industrierna skämmer centrum. Om man bygger där kan man sedan riva gamla sporthallen och ha den ytan �ll ny skola
eller skolgård.

Satsar man lite extra på de�a kan det bli en stor a�rak�on för Värnamo och Jönköping borna också. Tex så kommer inte
Jönköping e�er fram�da nybygget inneha äventyrsbad. Dom flesta åker �ll Skövde som en konsekvens. Finns det något
närmre om dock ej i samma storlek, så kommer barnfamiljer u�från söka sig �ll vaggeryd för helgu�lykt.

Det är vik�gt a� man tänker långsik�gt så a� man inte bygger för litet. Vik�gast a� det finns �llräckligt med
undervisnings bassänger både för skola men även för mindre barn med babysim, plask&lek och simskola. Även vik�gt a�
det är lä� a� ta sig dit och a� det ligger nära skolor och kommunika�on. Det op�mala hade väl varit och bygga ny� på
fotbollsplanen/parkeringen bredvid.

Bör vara lite större än nuvarande. Trångt ibland. Kanske en del för lek och en för mo�onssim

Våga tänka ʺutanför lådanʺ. Ingen lösning kommer göra alla nöjda, prioritera istället e� bra genomförande. 
Med andra ord: bä�re a� vara bra på några saker än dålig på många... 

Satsa på e� bra familjebad

Vik�gt a� det finns möjlighet �ll simskola för barn i alla åldrar. Vi är en växande kommun där majoriteten är barnfamiljer
och då är �llgängligheten för olika ak�viteter vik�gt

Tycker det är bra om det kan finnas en avskild del / e� - två bås i omklädningsrummet för de barn, ungdomar eller vuxna
som vill kunna byta om och duscha enskilt. Bra med en bassäng för barn och om det finns en liten bassäng för de allra
minsta barnen. Si�platser och bord i simhallen så man kan si�a och fika.

Jag tycker nuvarande simhall är bra och fyller si� sy�e. En simhall ska erbjuda möjlighet �ll mo�on och simundervisning i
första hand. Sen är det kul om de mindre barnen kan få en bassäng för mer lek och stoj. Bastu är e� måste men
bubbelpool känns bara onödigt a� lägga pengar på. Vad gäller omklädning så förordar jag e� omklädningsrum för män
och e� för kvinnor. 
Vad gäller placering borde den ligga i anslutning �ll skolan med tanke på logis�k vid simundervisning. 

Få den byggd innan ens egna barn blir för stora.

Placeringen är bra på den nuvarande simhallen. Närhet �ll skola och även sporthall i anslutning gör a� det blir en central
plats för många -särskilt för våra yngre. På e� lä� sä� kan man erbjuda mo�onsmöjligheter för skolbarn direkt i
anslutning e�er skolan. Superbra ur e� hälsoperspek�v. Skulle skolrestaurangen eller e� cafe i simhallen kunna erbjuda
ny�gt mellanmål före eller e�er träning skulle det vara ännu bä�re. Bubbelpool behövs inte men bastu är självklart.



Förvalta a� familjer få en bra upplevelse. A�rahera flera åldersgrupper. Något i s�l med Sävsjö badhus eller Borås.

Nya simhallen ska placeras i Vaggeryd på nuvarande plats. Centralt. Närhet �ll den största skolan för simundervisning. 

Inte placeras mellan Skryd och Vgrd, då är barn bundna �ll a� föräldrar ska köra. 

Duscharna måste förbä�ras, handduschar för a� kunna tvä�a ut kloret ordentligt ut håret. 
Hårfönar. 

Gör det ordentligt

Det vik�gaste tycker jag är a� man ska kunna erbjuda simundervisning för alla barn i kommunen och även leksim för de
allra minsta. Men känner man a� e� mindre äventyrsbad (likt Sävsjö) ryms i en fram�da budget tror jag a� den kan bli
välbesökt också då Vaggeryd har e� klart fördelak�gt läge på kartan.

Är det inte dax a� bygga ihop Vaggeryd och Skillingaryd och bygga en ny simhall mi� i mellan dessa orter. Bygg en för
hela kommunen och göra den lite extra med det mesta. Det är hög �d a� stoppa tävlingen samt avundsjukan mellan
dessa båda orter, för det tar alla ska�epengarna och orterna runt omkring får fungera endast som sponsorer och får
sällan något �llbaka då pengarna är slut.

Bygg stor imellan tätorterna och inkludera wak i samhörigheten för bra alterna�v

A� man bygger en ny simhall så den blir välanpassade för alla Sä� igång så fort som det är möjligt

Mer avskilda duschar, jag har ingen önskan om helt stängda men åtminstone skiljeväggar. 
Bygg på fotbollsplanen och öppna upp vägen genom området, inte nödvändigtvis för genomfart men för a� förenkla för
dom som av någon anledning måste skjutsa �ll skola, sporthall samt badhus. Jag bor nära och ser kaoset med trafiken
dagligen. 

Öppet mer �ll allmänheten och INTE e�er skolans verksamhet!

Sävsjö badhus u�ormning skulle passa Vaggeryd perfekt

Bygg e� stort med allt. 
Äventyr relaxa m.m 
Så a� man även får folk från andra kommuner hi� för nya Äventyr. 

A� det är �llgängligt för alla invånare(handikapp) Ser över allt i budgeten så allt är medräknat och a� det inte blir en
massa extra kostnader.(inget slöseri) Ibland är inte all�d det billigaste bäst i längden(tänkvärt) Även a� planlösningen blir
bra. (Inget ny� mejeriet, badet)

Tänk nu på a� vi är en kommun och a� vi då har en simhall eller två mindre, vi behöver inget äventyrsbad eller något
pråligt bygge. 
Tillse istället a� ha en rekoderlig simhall som båda orterna kan besöka. Förlägg den mi� i mellan och kämpa för a�
behålla buss tur 500 med oförändrade turer 

Hade vart trevligt med en relaxavdelning, med bubbelpool där man kan koppla av e�er man kört en långt mo�onspass.
Vet flera andra som saknat det i den �digare simhallen också:)

Vill ly�a fram vikten av a� ni gör allt �llgängligt för äldre och personer med funk�onshinder. Li�ar, hissar, ramper,
trappsteg ner i poolen, si�platser i duschen osv.

Bås i omklädningsrum och dusch, för enskildhet.

En simhall med 8 banor och 1 eller 2 mindre bassänger samt e� stort barnlandskap för familjer med små barn. 
E� bra cafe/lunchställe där man kan köpa fika, mackor, sallader och snabbmat 

Planera för bra möjlighet �ll simundervisning. 
Satsa på många fler �llfällen med simundervisning. Satsa på personal så det räcker �ll de�a. Se �ll a� även de barnen
som behöver simundervisning bäst får det, inte bara de med företagsamma föräldrar. 



Jag anser a� man bör ta inspira�on av Sävsjö kommun där man samlokaliserat bad, ishall och idro�splats. Här kan man
samutny�ja parkeringar, uppvärmningssystem och även vissa personella resurser för skötsel. 
 
ʺLekdelenʺ är inte stor men räcker go� och väl för de som badar i vår kommun. 

Säkerställ a� det finns �llräckligt med utrymme för simundervisning i skola och för grupper utanför skola, såsom simskola
etc. Möjlighet �ll �llgängliga �der för barnfamiljer. 
 
Bygg hållbara lösningar, ex inte det golv som finns i Skillingaryds simhall som o�a är sönder då byggfirma lade in golv som
inte var av god kvalitet. 

Lägg simhallen på Tor-tomten med 2 våningar lägenheter ovanpå. Våga vara krea�va. Ta vara på spillvärmen och
samordna byggna�on. Centralt och bra. Bastu krävs men ingen bubbelpool.

Duschbås/rum möjligheten a� duscha enskilt. 
Draperi 

Vi är en kommun i �llväxt. Det gynnar oss som kommun a� ha en ordentlig simhall med bä�re öppe�der och större
�llgänglighet för oss kommuninvånare. Och det skulle vara e� bra komplement om våra ungdomar kunde få möjligheten
�ll a� kunna träna tex simning och simhopp på hemmaplan.

Vi är en växande kommun. 
Se �ll a� det passar så många som möjligt och det skadar inte a� ha mer öppe�der än det varit innan. Badhuset som
varit i Vaggeryd har varit under all kri�k. 
Hoppas på mer välkomnande bemötande och öppe�der. 

Vore fantas�skt o kunna besöka e� äventyrsbad med barnbarn i kommunen. Slippa o åka iväg �ll sävsjö eller skövde

jag skulle önska simundervisning för barn, båda lära sig simma men även träningssimning som ak�vitet. 
för barn som är för små för a� själva ta sig �ll och från simningen vore det även önskvärt om träningen inte låg för �digt
på dagen så a� vi förvärvsarbetare med fasta jobb�der också kan låta våra barn gå i simskola. 

Vill gärna kunna besöka simhallen inom kort

Tycker även a� servering är VIKTIGT!

Ta bort parkeringen, bygg ut simhallen där. 
Ny parkeringsplats i gamla vinkeln byggnaden. 

Glöm inte närheten �ll skolornas simundervisning. Ska vara med bland alterna�ven.

Satsa på a� bygga en rejäl och bra simhall som kommer stå i många år framöver. Låt fokus vara på bra mo�onssim och
även en äventyrsdel för barn och ungdomar. Ska bli roligt a� se vad ni hi�ar på!

Jag tycker den nya simhallen ska ligga på industriområdet som finns bredvid familjecentralen. Riv det fula
industriområdet!

Jag tycker man ska riva industriområdet i Vaggeryd som är bredvid familjecentralen, så kan man bygga en fin simhall där
istället.

Mina barn använder simhallen regelbundet. Den bör absolut ligga centralt med närhet �ll skolan. Vik�gt a� bibehålla
parkeringsmöjligheter. Om inte nuvarande placering fungerar även framöver så borde det tråkiga gamla industriområdet
bakom familjecentralen kunna rivas och utny�jas �ll byggbar mark. 
Visst äventyrsbad skulle kunna locka besökare även u�från kommunen. Speciellt med tanke på a� Jönköping verkar luta
åt a� inte bygga något äventyrsbad när de ska bygga ny�. 

Gör badet �llräckligt stort så undervisning och allmänt bad kan u�öras sam�digt. Tänk lugn avdelning och ak�v avdelning.

Mo�onssim på kvällarna vore trevligt.

Vik�gt med en plats för hela familjen.



A� det byggs e� gym i lokalen också, och gärna två olika bassänger, en för ungdomar/barn med rutschkana och äventyr
och en mo�onsbassäng 50 meter

Gillar Värnamos koncept på småbarnsavdelning (palmer, tunnlar, rutschkanor, va�enfall för små barn). 
Behöver inte vara ström och vågbassänger som Rosenlund men kanske istället flytande borgar etc som Värnamo har i
stora bassängen för äldre barn. 

En större simhall i kommunen med mer resurser �ll ak�viteter samt öka öppe�der. Har varit samma öppe�der sedan
80-talet.

Badhuset som vi har ha� har varit mycket bra. Två bassänger och trampolin har varit fullt �llräckligt. Försök a� få e�
snabbt beslut, ni tappar flera årskullar som inte får gå på simskola om det drar ut på �den.

Fokus bör ligga på a� erbjuda bra möjligheter för både små och stora barn a� träna va�envana och simkunnighet. 
Möjlighet �ll mo�onssim, både för de som bara tycker a� det är skönt och de som vill träna seriöst. 

Tillgång �ll rehab för t ex stroke pa�enter

Barnanpassad pool, för mindre barn, hade varit trevligt!

Ti�a gärna på Ljungby badhus Skulle passa Vaggeryd

Det vik�gaste är a� skolbarnen får �llgång �ll simbassäng och simundervisning, även under processens gång så snälla
öppna Vaggeryds simhall under �den!

Jag tycker a� man helt glömt bort a� skolan har simundervisning 5 dagar i veckan mellan kl 8:00- ca 14:00 varje dag då
det är simperioder mellan vecka 36-18 plus extrasim utöver det vilken är en stor del av årets verksamhet i simhallen.
Elever från Hok, Bondstorp Byarum samt alla skolor i Vaggeryds tätort har då elever som kommer �ll simhallen och det är
e� högt tryck på elever och simundervisning då . Skolsimmet är en oerhört stor och vik�g del av simhallens verksamhet
och i läroplanen står a� alla elever ska kunna simma 200 m av av 50 meter på rygg i årskurs 6 och det är det är av y�ersta
vikt a� våra elevers möjlighet �ll hög måluppfyllelse �llgodoses i denna process genom a� den nya simhallen placeras
rä� och inte blir mer resurskrävande för skolan än idag. För a� nå hög måluppfyllelse är det vik�gt a� simundervisningen
börjar så �digt i skolåldern som möjligt som vi gör idag. Promenader med elever �ll och från simhallen kräver många
vuxna som måste gå med de yngre eleverna �ll simhallen och är med i omklädningsrum och även stora kostnader för
bussar måste �ll för a� få �ll undervisningen beroende på vilken skola man kommer från. Risken med a� bygga en
simhall på en annan plats än i närheten av Hjortsjöskolan är a� fler elever behöver forslas runt i samhället och ut i
trafiken. Dessa kostnader kommer säkerligen generera mindre simundervisning för våra elever i kommunen på grund av
för höga kostnader för skolan som har det svårt med a� få personal och pengar a� räcka �ll redan idag. Jag arbetar som
idro�slärare och undervisar på lågstadiet och håller i simundervisning �llsammans med flera av mina idro�skollegor. Jag
är förvånad över a� vi inte blivit �llfrågade om våra åsikter gällande simhallen då det är en stor del av vårt arbete a�
undervisa i sim- och va�envana i Idro� och Hälsa. Placeringen av simhallen kommer ha stor påverkan på våra möjligheter
a� ha simundervisning då vi i dagsläget kan gå mellan undervisning i sporthall, direkt in �ll simhall utan några längre
förfly�nings�der vilket gör vår arbets�d blir mycket effek�v och fler simlek�oner blir på så vis möjliga. I Vaggeryd är det
alltså Idro�slärarens uppgi� a� planera och hålla i simundervisningen med hjälp av en simpersonal i årskurs 1 och 2. Från
årskurs 3 och uppåt är idro�släraren själv i undervisningen men finns simpersonal �llgänglig kan de vara behjälpliga om
de har möjlighet. Jag välkomnar en kontakt och diskussion kring ovanstående med oss idro�slärare så våra skolelever inte
glöms bort i processen. Mvh Madelene Larsson 0393-678542

E� badhus, men e� bra badhus i kommunen. 
Vi har underbara sjöar, nära någon sjö för större a�rak�on. Kallbad? 

Vågmaskin



E�ersom det pratas om a� äventyrsbadet i Jönköping ska läggas ner inom några år så finns det flera fördelar med a�
erbjuda något liknande i vår kommun istället. Både för oss som bor i Vaggeryds Kommun som annars måste åka långt för
a� komma �ll e� äventyrsbad när det inte längre finns i Jönköping. Men också för a� människor som bor i och omkring
Jönköping kanske blir lockade av a� åka �ll Vaggeryds Kommun för a� äventyrsbada. Det är ju en fördel för kommunen
på flera sä�, bland annat i intäkter och a� kommunen blir ännu mer a�rak�v för människor som kanske överväger a�
fly�a hit.

Önskar mest, a� nya simhallen har mer �llgänglighet med öppe�der.

Vaggeryds simhall idag är en ganska tråkig grå plats a� åka �ll. Bygg ny� och gör det roligare för barnfamiljer a� åka dit.
Fixa kiosk + typ korv och hamburgare. Mer generösa öppe�der. Det kommer gynna kommunen!

Jag har barn och simskolans verksamhet är super vik�gt. Min do�er saknar märkestagningen nu när ”bara” Skillingaryd är
öppet. 
Vi som har barn i Hok skola missar också simundervisning i skolan nu. Så det är också supervik�gt a� det finns fortsa�. 

Nu när äventyrsbad lägger ner i Jönköping vore det perfekt med e� ny� i närheten.

Placering så nära Skillingaryd som möjligt. Vi kan inte hålla på och ha 2 av allt. Dags tänka utanför mandatperioder och
planera för fram�den.

Gruppverksamhet som va�engympa och simskola etc är vik�g. Varm bassäng som i Skillingaryd är bra.

Bygg ny� badhus i centrala Vaggeryd. 6-8 banor för mo�onssim och en mindre bassäng för barn. Det vik�gaste är a� den
byggs i Vaggeryd!

Jag önskar fler banor �ll mo�onssimning

Som ska�ebetalare vil jag inte ha något dyrt och kostsamt. Är egentligen tveksam �ll om det behövs en simhall
överhuvudtaget i kommunen.

Inte halt golv någonstans i badhuset. Hårfön ska finnas, som verkligen blåser värme och inte bara blås, som nästan är kall.
Fler än en toale� i både omklädningsrum och duschrum. Ordentlig yta a� ställa schampo- och tvålflaskor på, an�ngen vid
duschväggen eller på en ʺramklumpʺ några meter lång strax utanför duscharna. Där ska man kunna sä�a e� mindre barn,
som kan ʺduschaʺ och man kan där också tvä�a av sina badkläder. Barnstolar �ll de minsta ska finnas i omklädnings- och
duschutrymmet. Tydlig avgränsning för a� ʺhär tar du av dig y�erskornaʺ. Kodlås på klädskåpen med instruk�oner med
STORA bokstäver, så a� man kan läsa det utan glasögon, om man egentligen har läsglasögon. De läsglasögonen är kanske
inte med �ll badhuset. Bubbelpool. Stor spegel, hårfönar och avlastningsyta för necessären är vik�gt. Plats för a� lägga
e� blöjbarn på bord för a� ta på blöjan. Gemensamt familjeomklädningsrum/bås för både mamma, pappa och barn, för
a� hjälpas åt med på- och avklädning. Men ändå separata duschar, eller ja varför inte en familjedusch?

Vaggeryds simhall ge� mh t mina barn a� få god simundervisning och kon�nuerligt med idro�slek�oner m sim. Smidigt
mo�onssim för mig. Backup vid kris(Gudrun) Fortsä� så. Vik�gt m Närhet t skola/kommunika�oner/boende i
centralorten och en liten familjär simhall med basutbud inkl rejäl bastu men utan bubbelpooler, men gärna med
generösa öppe�der. Placering är op�mal idag!

Större undervisningsbassänger!

A� man tänker på omklädningsrummen som idag är e� otryggt rum särskilt för många ungdomar. Jag tänker a� det
skulle vara bra med duschar där man är i något slags bås, där man kan stänga och vara själv. A� det finns små dus har gör
dem mindre barnen, alltså som si�er på en lägre höjd. A� det även finns möjlighet �ll bås a� byta om i. Fråga
undomarna/skolelever hur dem skulle vilja ha det.



Enligt läroplanen för grundskolan är simkunnighet e� betygskriterium. Enligt skollagen ska dessutom utbildningen vara
likvärdig, dvs �llgång, kvalitet ska vara lika oberoende av var du bor. Dessutom ska den vara kompensatorisk! Det innebär
a� barn/ungdomar som av olika skäl behöver kompenseras (t.ex. pga en funk�onsnedsä�ning, socioekonomiska
faktorer), ska få möjlighet a� uppnå den nivå i simkunnighet som krävs för a� få godkänt ( minst Betyget E) i idro�.
Dessutom räddar ökad simkunnighet barns och vuxnas liv! Därför är det nödvändigt a� störst fokus läggs på a�
kommunen lever upp �ll rådande lagar. Den fysiska �llgängligheten är också e� lagkrav u�från invånares olika
förutsä�ningar. 
Kommunen uppmanas därför a� i simhallsfrågan iförsta hand utgå från de lagar, konven�oner och deklara�oner som
finns. Enkäten saknar svarsalterna�v som handlar om träningsbassänger för just simundervisning, vilket är högst
förvånande. 
 
För egen del hoppas jag på a� e�er avslutat yrkesarbete utanför kommunen, ha möjlighet a� mo�onssimma i betydligt
större än vad som hi�lls har varit fallet. 

Vill vi ha simkunniga medborgare behövs �llgänglighet �ll en simhall som erbjuder mycket simundervisning för våra barn
på �der många kan komma i från från sina jobb. Och simkunniga medborgare vill vi väl ha då vi har så många fina
badplatser utomhus runt om i vår kommun.

Tänk på a� locka folk u�från kommunen.

Höj och sänkbar bo�en känns onödigt dyrt då det gynnar få personer men kostar väldigt mycket pengar. 
Bygg istället olika fasta nivåer, då gynnas alla individer och det kan all�d vara �llgängligt för alla! 

Det vik�gaste är a� det förblir två simhallar i kommunen, en i Skillingaryd och en i Vaggeryd, för a� främja
va�enkunnighet hos barn och behålla �llgängligheten.

Bygg en ny ordentlig simhall där allt finns istället för a� spendera våra ska�epengar på dyra och återkommande
renoveringar. Gör inte samma katastrofala misstag som Fenix 2 och se �ll a� anlita rä� (inte nödvändigtvis lokalt
kompisföretag) företag och investera i egen projektledning för a� ha bä�re koll.

Vik�gt med skolans simträning och a� den kan fortsä�a! 
A� det ska vara smidigt för barn och ungdomar a� lä� och enkelt ska kunna ta sig �ll simhallen. 

Bä�re och fler �der för mo�onssim hade varit a� önska. Samt lite mer a�rak�oner för barn 2-10 år.

Man borde satsa på en lite större anläggning mellan Vaggeryd och Skillingaryd och använda Skillingaryds simhall för
Rehab

Skulle önska varmare i lu�en i omklädningrum, jä�enalle när man precis duschat.. 
Även bra om barnavdelning är mer separerad från stora bassängen, även om man är med och har full koll så är dom
snabba dom små rackarna! 

Det absolut vik�gaste är a� våra barn/ungdomar får �llgång �ll en simhall dit de kan åka och njuta under några �mmar.
Leka, hoppa, simma, umgås med sina vänner och även ha möjligheten �ll a� fika/äta/dricka något i samband med
besöket. Bygg den i Vaggeryd eller mi�emellan Vaggeryd/Skillingaryd, oavse� se �ll a� i så fall lösa en säker transport �ll
simhallen. 
 
Något annat som vi i kommunen bör bli mycket bä�re på är a� erbjuda fler grupper av babysim/plask och lek osv.
Vaggeryds kommun är en otroligt fin kommun och vi har enorm poten�al a� bli ännu bä�re. 

A� den nya simhallen ska byggas i Vaggeryd!

Bastu är vik�gt men inte bubbelpool. A� den nya ska ligga när skolan.

Utökade öppe�der! Möjlighet för daglediga a� kunna bada.



Tycker a� alla alterna�ven skulle vara a�rak�vt i en ny simhall. Alla är lika mycket värda en bra simhall och inte bara vissa
ålders kategorier. Dock tycker jag väl a� de ja kryssat i är absolut vik�gast. Speciellt nu när allt roligt för våra barn ska
försvinna från rosenlundsbadet i Jönköping. 
Men som sagt, a� simma å röra sig i va�en är bra träning för alla åldrar. Å då borde nöjligheten också finnas där för e�
friskare samhälle :) 

Tänk inte bara på det roliga barn måste oxå kunna simma i e� badhus

duschar man kan stänga, det är inte kul a� duscha öppet bland massa folk, det är en anledning a� jag o�ast undviker
badhus

Det behövs verkligen en ny simhall. Såklart kan vi förlänga livslängden med renoveringar i några år, men i det långsik�ga
behövs ny�. Både för besökare, men framförallt de som jobbar. Dem utsä�s för farliga ämnen och får arbeta med
uppgi�er som en vaktmästare hade behövts �ll i den äldre simhallen.

Den bör ligga i samhället och inte utanför. Det handlar också om öppe�der som kan utökas.

Möjligheten a� kunna gå och cykla �ll simhallen är en vik�g aspekt, centralt läge.

Satsa på a� försöka ʺdela avʺ mo�onsim och ʺbad och lekbassängerʺ i olika delar tycker det gynnar bägge målgrupperna.
Funkar jä�ebra där jag besökt badhus som är rela�vt nybyggda. Personligen tycker jag a� det ska satsas på tradi�onellt
bad för allmänheten och barn/ungdomar, mo�onssim (gärna 50 meters) eventuellt en enklare relaxavdelning. Bygg det
med god kvalitet och sunt förnu� och skippa äventyrsdelen som medför en orimligt hög kostnad...

Det är otroligt vik�gt a� barnen får va�envana och a� e� badhus finns lä��llgängligt i kommunen.

Gör vad ni kan för a� de�a inte ska bli e� bygg�asko likt Fenix2 m.m. Räkna rä� och tänk kvalité�

Vore trevligt om kommunen för en gångs skull lyckas med något bygge!

Behåll Skillingaryds simhall för va�engymnas�k, rehab, simskola, familjebad 
Vik�gt 
Vaggeryds simhall fler simbanor, va�enlek äventyrsbad, ungefär som Sävsjö 
Bra om Jönköping inte satsar på det, då åker man �ll Vaggeryd istället 
Men lägg inte ner Skillingaryd låt hallarna ha lite olika sy�en 

Simma och ha möjlighet �ll varmva�en rehabilitering har gjort a� jag har kommit �llbaka �ll mi� välbefinnande med
bä�re rehabilitering än gymmet som kan ge belastningsskador. 
Alla har rä� �ll en god hälsa även som reuma�sk värk och kan hålla igång kroppen och knoppen för e� bä�re välmående.

Men varmva�en rehabiliteringen finns inte på orten så jag måste åka �ll andra orter som kan vara belastande av den �d
som det tar med resor. För mig tar det med buss nästan en halv dag tur och retur för a� göra som de andra som har
möjligheter a� bada i normaltemperatur utan a� få värk i kroppen e�ersom jag endast kan bada i varmva�ensbassäng. 

Vaggerydskommun har en hel del ohälsa som skulle ha ny�a med a� ha en rehabilitering i varmva�en för a� möjliggöra
en återgång �ll arbetsmarknaden. 

Skåp utan behov av eget lås utan integrerade lås så man inte behöver ha något med sig in i simhallen. 
Fortsä� med djupva�enträning. 

E�ersom simundervisningen för våra barn, ungdomar och nyanlända är vik�g tycker jag a� det är en bassäng på minst 25
m, gärna 50 m ska prioriteras. En bastu i anslutning �ll duscharna är också trevligt. Allt annat kan avvaras. Äventyrsbad
finns på annat och ganska nära håll.

Jag besöker o�a Rosenlund för a� det är så dåliga öppe�der i Vaggeryd. 

Bä�re öppe�der, mer personer som får �llgång. 



Behövs fler e�ermiddags�d er för simträning

Jag tycker a� simhallen ligger bra idag.

Man kanske kan ha e� låssystem som man har på lite större badhus så man slipper nyckeln. Ex. E� blipparmband.

Tänk långsik�gt! Hur kommer Vaggeryds kommun se ut 25 år e�er a� bassängen är klar och hur kommer invånarnas
behov då a� se ut? Simskola, skolklasser, va�engympa, mo�onssim, tänk u�från möjligheterna en större
befolkningsmängd kommer a� ge. Och tänk på a� Rosenlund stängs ner vilket antagligen kommer öka trycket för de
lokala bassängerna.

Sävsjö har en fin simhall som är lagom stor. Satsa på barnen är vik�gt.

A� det finns en fungerande simhall måste vara en absolut högt prioriterad fråga. 
A� barn och ungdomar inte får �llräcklig simundervisning får inte ske. 
Simhallen bör ligga mellan Skillingaryd och Vaggeryd. 

Gör ordentliga investerings- och kassaflödeskalkyer på alterna�ven 
Bygga ny� 
Bygga om och utveckla 
Innan defini�vt beslut fa�as om ny eller renoverad simhall 

Tänk e�er om det verkligen behövs en ny simhall de närmaste 10 åren.

Det vik�gaste är a� det finns en simhall så a� alla har möjlighet a� lära sig simma. Det ska finnas möjlighet �ll
mo�onssim, barnbassäng och gärna en basäng för rehab. Bastu är ju också rä� självklart. Skulle det dessutom bli en
relaxdel utöver de�a så är det ju e� plus men inget måste. Placeringen är svårare. Gärna i närheten av de skolor och
förskolor som finns och då borde det ju bli på den plats den ligger i dag, eller i närheten av den.

Jag brukade besöka simhallen i Vaggeryd och då för mo�onssim.

Bygg ishall och badhus �llsammans mellan orterna

Den bör ligga centralt i samhället. Gärna in�ll idro�shallen.

Bygg mi�emellan tätorterna

Bygg den gärna mellan vaggeryd o skillingaryd i e� ny� idro�scebtrum

Ber er a� tänka på �llgänglighet för ALLA, inte bara familjer/barn, friska med bil. A� alla har inte bil eller lä� a� ta sig �ll
badhuset. Bland alterna�ven i enkäten på hur man tar sig �ll badhuset fanns te.x inte ens rullstol/permobil med! 

Likaså a� simbassäng och rehabiliteringsbassäng är vik�gare än e� lekäventyr för barn. De som tycker det är vik�gt kan
åka �ll andra ställen. 
A� bastu finns tar jag som en självklarhet. 

Tänkvärt a� vi har en simhall så vi kan lära våra barn a� simma. En fin träffpunkt för hela familjen. Gärna flera bassänger.

Bygg nu ordentligt, o se �ll a� budget går ihop. När gjorde det sist i Vaggeryds Kommun annars kan ni fråga Värnamo
kommuns tjänstemän dom får pengar över. 
Lycka �ll, en ska�ebetalare 

Tillgänglighet. Friskvård för kommunanställda. Fly�at från en kommun (Gislaved) där ALLA bad var gra�s för
kommunanställda (mo�onssimning) en gång i �den vet ej om så är fallet for�arande. Utny�jade de�a nästa varje vecka
då.

Bastu + fik ser jag som vik�gt och a� befintlig simhall renoveras. Inte nybyggna�on om inte nybygge blir billigare.

Snälla snåla inte med pengarna och bygg inga mer baracker i denna kommunen. Bygg för fram�den.



Bygg e� likvärdigt badhus som idag, så lockas både småbarnsfamiljer, mo�onssimmare, ungdomar. Trampolin och
badgrejer �ll ungdomar. Varmt bassängen och lu�en, gör det �ll en skön upplevelse. Håll badpriset på en rimlig nivå, så
så många som möjligt har möjlighet a� besöka så o�a de önskar. Kiosk med e� bra utbud lockar också

Bygg enkelt bara en simhall.

Investeringskostnaden får inte blir för hög de�a kommer a� påverkar besökarnas entrepris.

Vik�gt med närhet �ll skola så eleverna kan ny�ja simhallen och närhet �ll tågsta�on och bussta�oner så man enkelt kan
ta sig dit utan bil. Fokus på bassäng för sim/lek och ingen anledning a� försöka konkurrera med större äventyrsbad. 
Bastu är en självklarhet. 

Placera NÄRA Hjortsjöskolan. Det finns inget utrymme under skoldagen för längre transporter av elever, varken �ll fots
eller med buss. Borta vid idro�splatsen är alldeles för långt a� gå pga �den det tar. A� bussa elever, om placeringen är
mellan tätorterna skulle dessutom medföra STORA kostnader.

Mo�onssim är vik�gt för alla, bra träningsform. Ska all�d vara �llgängligt. Bana för lite långsammare simning men även
för de som crawlar. Även vik�gt a� barn får lära sig �digt a� simma och vistas i och vid va�en. Simskola flera dagar i
veckan, varierade �mmar på dygnet hade varit uppska�at för a� slippa åka �ll redan fulla grupper i Jönköping och stå i kö
�ll dessa. 
A� barn ska kunna njuta av a� vara i va�net och leka, känna friheten och ha respekt men även kul i va�net. 

Varför finns inte Skillingaryd som alterna�v ?

Bä�re öppe�der, simhallen som den är nu är väldigt tråkig.

Vi i skillingaryd vill inte behöva åka �ll vaggeryd för större hall. 

Lägg det mi� mellan så alla får.samma möjlighet 

En simhall ska vara bra för både de allra minsta �ll de allra äldsta. En bassäng för rehab/babysim är något jag skulle vilja
ha. Har värk i leder men generellt är det för kallt för mig a� simma, men det funkar bra på babysim med vårt barn just nu
när temperaturen är 32-33⁰ grader. Simning och va�engympa är träningsformer som min kropp mår bra av och skulle
funka bäst i en något varmare pool.

Vad blev förslaget som många par�er hade om en simhall emellan tätorterna? Ska Skillingaryds borna nöja sig med det
dom har? Om de�a blir verklighet besöker jag Värnamo Simhall istället i ren protest mot kommunen o dess poli�ker!

Jag tycker simhallen ska byggas mellan Skillingaryd och Vaggeryd eller i Skillingaryd. 
Skillingaryd behöver också bli mer a�rak�vt.Allt ska inte ligga i Vaggeryd. 

Vad ni än gör kommer det blir dyrare än vad ni tänkt. Se på Linköping! 

Gerahov får inte bygga de går inte lita på. Se Fenix2! 

Bygg den mellan Skillingaryd o Vaggeryd !

Vik�gt a� den ligger nära skolan. A� lära sig simma är vik�gt.

Ordentlig värme i duschrum och omklädningsrum. Har varit otroligt kallt både i Skillingaryd och Vaggeryd. När vi varit på
babysim har de små barnen blivit iskalla

Vi ute på landet och även Människor som bor i skillingaryd önskar e� bä�re läge för denna simhall. Ha en i mi�en så kan
man expandera i både vgd och ski. Och sam�digt så får alla nära �ll e� stort äventyrsbad.

Så vik�gt a� barn får lära sig simma! Va�enlek, va�engympa vik�gt för alla åldrar. A� som idro�sgren dra ungdomar �ll
va�ensporter.

Låt det få bli möjligt för alla som vill a� ny�ja den! Både med �der och priser! 
Framhåll hygien som dusch och tvä� innan badet även om det är kvinnor med tex burkini eller blyghet för andra o inte
vill duscha med andra. 



Eventuell ny simhall bör placeras på samma plats som befintlig simhall.

Simundervisning är ännu vik�gare än hopptorn och bubbelpool. Bör finnas för alla åldrar, även vuxna. Med tanke på hur
fort �derna all�d tar slut så vore det önskvärt med fler grupper!

Bygg en ny simhall emellan skillingaryd och Vaggeryd. Något som Sävsjö simhall. 
Och något pendelfärdmedel där emellan 
Och en gemensam vårdcentral. 

A� det blir frächare inne a� det är skild för mo�onsimmare och andra lekande barn bassäng. Det blir störande om det
kommer över leksaker �ll mo�onsimmare

Utöka �derna för simskola, gärna på kvälls�d då det är svårt ta ledigt från jobbet för a� följa med varje vecka

På fråga 9 vill jag svara både relaxavdelning och äventyrsbad.

Närhet �ll skola är guld värd.

Varför två simhallar i vår kommun ?

En simhall som kan a�rahera så många som möjligt är det bästa. Finns det något som �ll och med lockar människor a�
besöka kommunen är det ännu bä�re. För min egen del a� besöken uteblir beror på det slitna och ofräscha i känslan a�
besöka e� nedgånget gammalt badhus. Vaggeryd simhall når inte upp idag �ll den standard som krävs för vuxna /
ungdomar idag. Kombina�onen av relaxpool/ simbassäng/ sauna är vik�gt. E� förvaringsskåp i omklädningsrummet utan
behovet av a� komma ihåg a� ta med lås är vik�gt

Placera den i Vaggeryd

besök familjebadet i Sävsjö. Otroligt fin och välplanerad anläggning med liten kioskdel, stor ʺfikadelʺ inne i badhuset dit
man kan ta med eget fika. lek för barn/uungdomar, fast i en småskalig nivå. enkelt och trevligt.

Lägg simhallen i närheten av Hjortsjöskolan/Fenix. 8 banor, 25 m, familjebad.

Placera vid IP.ger möjlighet �ll samordning av omklädning och parkering. Idro�scenter

Vik�gt med lu�temperatur. 
Planering för a� hålla ner ljudvolym. 

E� äventyrsbad skulle uppska�as så slipper man åka �ll andra ställen för a� leka med sina barn och fler skulle komma �ll
simhallen då tror jag iallafall vi brukar åka �ll Sävsjö och där är det väldigt populärt och mycket folk och det är ju inte jä�e
stort men funkar helt perfekt och lagom med a�rak�oner kika gärna på deras anläggning och se det behövs inte mycket
för a� det ska finnas nåt för alla

A� Alla kommun invånarna får lika långt eller kort �ll simhallen , och a� det blir fler �der med rehab och mo�ons�der .

A� simhallen ska ligga centralt som den gör nu, så alla har möjlighet a� ta sig dit. Riv den gamla och bygg ny sim och
sporthall. Något liknande Skillingaryds sporthall. Tänk LÅNGSIKTIGT. Det går inte gör allt provisoriskt, som ni är duk�ga på
i kommunen. Det är så stor infly�ning i Vaggeryd så det behövs en rejäl simhall, för fram�den.

Flera banor 
25 meter funkar bra 
Barnbassäng 

Fler �der för mo�onssim så det inte blir trångt. Egna �der för små respek�ve större barn utöver �d för alla. Väggar
mellan duschar.

Möjlighet för fler barn a� få plats i simskola. Och på bä�re �der för de med vårdnadshavare som inte kan komma ifrån
jobbet t ex kl 13.30.

gör nå� bra nu föörfaan

Gör det ordentligt.

Varmt i lu�en o i va�net. Behaglig belysning. Du



Vi är en liten kommun. Vik�gast för mig är a� det finns en simhall för simundervisning för elever och ev.vuxna, mo�onsim
och som e� nöje för familjer a� göra. Så som simhallen är idag.

Är väl vik�gt a� barn o även vuxna lär dig simma tycker jag! Så dom kan simma i sjöar o hav sedan

Bygg gärna en ny simhall. Men sedan måste det även �ll en ny i Skillingaryd

Mer öppe� i kombina�on med mer ma�gt innehåll i tex en restaurang.

Behåll badet i Skillingaryd för det är ju trots allt den kommunala huvudorten• vaggeryd valde namnet på kommunen

Jag tycker a� det är vik�gt a� simhallens simskolor samt skolans simundervisning underlä�as. A� simhallen ligger
centralt så inte alla skolklasser behöver bussas när det är simundervisning. 
Men även a� det är a�rak�vt a� bada med familjen. Nån svikt på lite högre höjd samt ev nån rutschbana och kiosk. 
Passa på a� göra nån separat dusch så det går a� stänga om sig i varje omklädningsrum. 

Hade varit grymt a� omlokalisera bowlinghallen �ll nya simhallen och utöka denna �ll 8 banor. Finns begagnade
banor/maskiner a� få tag på. 4 banor med maskiner finns redan.

Fler mo�onssims banor, för a� undvika trängsel. 
 
Satsa på simundervisning för ALLA barn från 4 år och uppåt, alla ska ha möjlighet a� lära sig simma, inte bara de som
anmäler sig först �ll simgrupper. 
 
Utöver en vanlig bastu så hade en ångbastu varit härligt a� �llgå. 
 
En annan önskan är a� även fortsä�ningsvis ha cykel avstånd �ll simhallen. 
Många önskningar på en gång, men kanske någon slår in. 

Avskilda dusch möjligheter och någonstans där man kan byta om lite mer privat. Finns många i olika åldrar som byter om
på toale�en. A� det for�arande ska finnas en stor och en lite pool.

Vik�gt a� simhallen är rustad för a� passa och kan användas för barnens utbildning i grundskolan. Livräddning,
�llräckliga simkunskaper och va�envana.

En bra simhall är vik�g för skolan, men kan även höja a�rak�viteten för barnfamiljer a� fly�a �ll och a� bo i kommunen.

Simhallens primära sy�e är simundervisning och mo�on. Närhet med gångavstånd �ll skolan är vik�gt

Det ska vara öppet året runt och inte semesterstängt.

Separata duschar så man slipper duscha gemensamt. Alla vill inte visa sig nakna , därav man inte badar i vaggeryd

Nej

Äventyrsbad som kan locka folk även utanför kommunens gränser. Vi åker gärna �ll Sävsjö för barnens skull. 
Och vad skulle det kosta a� ha en va�enrening det som Skövde har, saltva�en!? 

Nej

E� äventyrsbad med en fin relaxavd med bubbelpool mm är vad jag tycker det bör satsas på

Tror inte det

Jag anser a� det vik�gast är �llgängligheten, öppe�der, ʺallmänhetens badʺ, parkering etc.

Närhet �ll skolorna. Bä�re underhåll av fas�gheten och en vaktmästare.

1. Närhet �ll skolorna. 
2. Vaktmästartjänst, då en simhall kräver omfa�ande och kon�nuerlig skötsel vore det 
önskvärt a� tjänsten huvudsakligen allokeras �ll simhallen. 

Mer öppe�der för allmänheten



Bygg kommunens stora badhus i Vaggeryd. Satsa sedan på badhuset i Skillingaryd och gör det �ll relaxbad med
bubbelpool. Va�engymnas�ken är stor i Skillingaryd och det går a� göra fler ak�viteter för 40+are som vill röra på sig. För
barn o ungdomar räcker det med skolundervisningen och simskolan. Öppen verksamhet kan vara i Vaggeryd där
badhuset kan vara öppet varje dag.

Gör rä� från början, alla kostnader ska ingå. Bygg på samma plats där det är idag om möjligt.

Behövs inte e� helt äventyrsbad, va�en rutschkana räcker go�. Låt inte mo�onssimmet ta över, måste finnas bad för
familjer också.

Duschbås eller liknande. Tycker inte det är ok a� barn ska behöva duscha �llsammans gamla gubbar som mer än gärna
visar upp sig

Enskilda omklädningsrum. Exkluderar människor som inte är bekväma vid a� blo�a sig inför andra.

Två simhallar behövs i kommunen för skolors undervisning.

En servering/kiosk med bra möjligheter för familjer a� kunna si�a ner �llsammans.

Alla barn måste få möjligheten a� lära sig simma.

A� verkligen satsa på en a�rak�v simhall med fokus på barn och ungdomar! Våra barn har gå� simskola regelbundet i
Vaggeryd simhall, men om vi ska bada hela familjen så väljer vi o�ast Sävsjö för det finns mer för barnen a� göra där.

Va�engympa flera ggr/veckan +a� man kan gå en annan av dagarna om man missar si� pass 

.fråga 9. e�ersom det inte är så flexibelt som ex Sävsjö simhall 

Hade varit kul om en simklubb hade startat.

Relax o äventyr är likvärdigt vik�gt! Kunde bara välja e�!

A� bygga mellan vaggeryd och skillingaryd är helt vansinnigt. 
Då måste barn och vuxna under skola och fri�d fly�a sig med buss eller bil. 
Bygg i vaggeryd där flest bor nära busssta�on/tåg 

Jag är nyinfly�ad sen 3 år �llbaks och har aldrig besökt Vaggeryds bad. Däremot var jag och besökte familjebadet i Sävsjö
i påskveckan. De hade allt man kunde önska sig, även ifall det kändes litet så hade dem ändå allt som behövdes för e�
familjebad. 

De hade inget hopptorn, men det behövdes liksom inte. Det var så trevligt bad ändå. 

Innertemperaturen i hallen är också vik�g för upplevelsen. Inte kul a� frysa ʺpå landʺ som i Rosenlund.

Dusch med väggar och handdusch för bä�re hygien. Tror a� folk tvä�ar sig bä�re med dusch båsar.

En stor va�enrutschbana och bubbelpool

Bygg vid hjortsjöskolan

Bygg 8 banor bred. Skit i relax, det har de i Hok. En bastu kan ni slänga in och en liten barnbassäng �ll de minsta. 
Inga äventyrsbad eller rutschkanor! 
Satsa på e� bra café med ny�gare mat, ty sallader etc. som även kan användas vid tex matcher i sporthall. 
Framförallt: Ha öppet! Ingen mening a� ha en anläggning som står tom stora delar av året. Totalt meningslöst. 

Tillgång �ll 25-metersbassäng för mo�onssim för egen del men framför allt ordentliga möjligheter �ll simundervisning så
a� inte grupperna blir fulla direkt. A� ge alla barn i kommunen möjlighet a� få mer simundervisning än skolan erbjuder
är det vik�gaste för a� ge va�envana och simkunniga barn och förhindra drunkningsolyckor.

Låt inte den där wilhelmsson o den där jönssen från moderaterna slösa mera pengar skicka ned dom i kommunens
reningsanläggning i stället vid högkonjunktur av maginfluensa



Ta tag i byggandet av simhall nu och låt de inte dröja för många år! Vi har inte �d med det när vi har en kommun där vi
bara blir fler och fler barnfamiljer som behöver en ordentlig simhall a� lära sig simma i och där människor kan mötas och
må bra!

* prioritera simundervisning och simmöjligheter för rehab och all funk�onshinder.
* prioritera undervisnings�d så man möjliggör fler simskoleklasser så det inte blir en klasskillnad om man får möjlighet �ll
undervisning eller inte.

Lägg ej pengar på sådant som ej kan ses som kärnverksamhet.

Simhall liksom fina idro�splatser är eller kan vara något som lockar folk �ll vår kommun.

Byg ny sim anläggning mellan ski o Vaggeryd.

A� simhallen ligger centralt och är lä�llgänglig.

Det duger go� med e� badhus. 
Tillgängliggör Skillingaryd så är ni i mål. 

Ta inspira�on från Sävsjö äventyrsbad. Dit åker folk från flera kommuner pga äventyrsbad, hög värme och lagom storlek
för många åldrar. Inte ny� men håller må�et än idag. Bra a� det finns en rejäl fikaplats om det blir äventyrsbad. Kanske
kan man bygga själva byggnaden �ll badhuset likt en industrilokal med sandwichelement. Känns hållbart och
kostnadseffek�vt. Sedan lägga lite mer kostnader på en välkomnade entrédel, fönsterpar�er i baddelen, och självklart
badet i sig. Lycka �ll! Mvh Daniel Lavesson

A� det hamnar på samma plats

Bra öppe�der då människor fak�skt är lediga! Likaså mer simskola för barnen!@@

Bä�re öppet �der helst alla dagar i veckan för dem som jobbar oregelbundna �der

Fokusera på barnen, en rolig simhall med rutschkana och behaglig miljö. varmt va�en och i lu� och va�en. I Skövde
badhus är det 36 grader i lu�en och 34 o va�net vilket uppska�as

Bygg på samma plats.

Slå på stort! 
Vi har stort upptagningsområde och nu när Rosenlundsbadet byter inriktning kommer folk vända sig hit om vi satsar. 
Skövde badhus är en bra förebild. 

det är dåligt med öppe�der. det är svårt a� gå och bada sam�digt som e� arbetspass. 
saknar öppe�der på helger lör-sön. 

När barnen var små (1-8 år), valde vi a� åka �ll Gnosjö simhall varje vecka fast vi bor 2 km från Vaggeryds simhall,
e�ersom Gnosjö simhall är så mycket bä�re för barn. Då är de ytmässigt ungefär lika stora, men Gnosjö hade så mycket
bä�re upplägg. Så e� �ps är något liknande Gnosjö ifråga om småbarnsavdelningen

Trampolin önskas. 
Fler ”handduschar” (lä�are a� tvä�a håret med handhållen duschslang). 

Gör inte som Jönköping, planera simhallen för alla.

BÄTTRE ÖPPETTIDER och kanske fler banor i bassängen så man kan ha lek�oner/verksamheten igång sam�digt som
badhuset är öppet för allmänheten/mo�onssim

Varför ska det vara så svårt a� anlägga simhallen mellan våra tätorter så bägge samhällen får cykelavstånd vilken är rä� i
�den



Vaggeryds kommun växer och i min mening behöver vi tänka större än en simhall som behöver renoveras. Det behöver
ligga centralt och varför inte slå ihop en nybyggna�on av vårdcentral och simhall för a� få in friskvård i vården såsom
hälsocenter tex. Bakom BVC ligger en stor industribyggnad och bara ser skräpig ut. Slå bort det och bygg simhall,
träningsanläggning, vårdcentral, kanske lite mer på höjden än enplans förstås. Då blir det närhet från vården �ll bland
annat AME och socialtjänstens försörjningsstöd OCH friskvård. E� samarbete som behövs för våra invånares hälsa. Så
tänk större än a� bara renovera och inte se helheten. Ny och a�rak�v Vårdcentral behövs för a� få personal a�
intressera sig för a� stanna och även simhall så klart, slå ihop de båda så blir det inte annat än bra tänker jag.

Tycker a� man undersöker upprustning/repara�on av nuvarande,i första hand innan eventuell nybyggna�on.

Öka möjligheterna för fler barn och ungdomar a� medverka i simskolor och livräddning.

Renovera simhall i Vaggeryd 
Bygg �ll simhallen i Skillingaryd 

Det vore högst olämpligt a� bygga en ny simhall e�ersom underlaget är go� a� renovera den befintliga. Läget av den
befintliga anläggning är perfekt, centralt och nära skolan . 
A� bygga ny� innebär en alldeles för mycket pengar ca 300 miljoner. 
Nej �ll nybygge och ja �ll a� fixa �ll den befintliga simhallen , 

Drömmen vore a� ha e� ny� fint badhus i vaggeryd. Tänk a� på helgen kunna ta med barnen �ll badhuset. Nu får man ta
bilen och åka flertalet mil �ll e� bra badhus. Skulle bli en väldigt bra träffpunkt för barnen och även när dom blir större. 
Skulle även vara härligt med e� badhus med en bra del med varm pool och bastu för a� kanske locka mer folk med olika
teman. 
Klart Vaggeryd förtjänar e� bra och ny� badhus. 

Större bassänger med bra temp så det inte blir så trångt som det är nu.

Gärna en bassäng med 50 m bana

Fler parkeringsplatser behövs. Både för besökande gäster samt för alla som arbetar på Hjortsjöskolan. Det finns inga
parkeringsplatser om man kommer senare på dagen.

Vik�gt a� det blir både en dambastu och en herrbastu. EJ gemensam. 
Bubbelpool behövs EJ 

Bås i duscharna. Så man kan skärma sv sig lite. Slippa a� en barn s�rrar på andra

Byggs det ny� bör det vara en gemensam simhall för både Vaggeryd och Skillingaryd. 
Vansinnigt a� ha två som måste kostas på…. 
Bygg rejält! 
Äventyr och relax är e� rik�gt plus 

Tänk på en placering som passar båda orter så go� som det går.

Sim- och sporthall är vik�gast för skolelever. 
Har ha� mina barn på Sommarsimskolan några gånger. 

Kanske babysim i kombina�on med rehab-bassäng? 

Lägg fokus på a� simhallen ska stå och verka under en lång �d. Snåla inte.

Bra plats där den är nu

Skulle verkligen uppska�a en bassäng där temperaturen är varm så a� jag kan simma utan a� spänna mig så mycket, då
jag har värkproblema�k.

Minst 25m bana

Önskar varmare va�en: 33 grader.



Jag har inte simmat på flera år, men upptäckte a� jag mår bra i va�en. Så nu väntar jag på a� badhuset ska öppna 😃

Lä�llgänglig

Vik�gt a� simhallen ligger nära �ll annan verksamhet. Ex. Sporthall, bibliotek mm.

Jag hoppas verkligen a� vi kan äntligen kan få oss en ordentligt fin simhall . Vaggeryd växer snabbt och jag tror a� vi får
mer folk �ll Vaggeryd om vi satsar ordentligt .

Simhallen bör vara placerad i anslutning �ll Hjortsjöskolan e�ersom den används fli�gt i simundervisningen.

Jag hade gärna kommit o�are på simhallsbesök och vill absolut inte vara utan simhall. Skillingaryds är bra men för liten.
Och för barnens simträning och fri�d är det vik�gt a� ha en bra simhall. Satsa tack!

Simundervisning och Simkunnighet tycker jag ska vara prio 1

Placeringen av badhuset

Bygg en större badanläggning och en mul� arena där alla sporter kan mötas vore såå fantas�skt bra a� ha det

Få en ordentlig simhall centralt i komunen med rik�gt.Relaxa center. Bra med rä�gheter också.

Bygg den nya simhallen i direkt anslutning �ll den gamla.

Nuvarande placering är op�mal med tanke på hur lä� det är a� ta sig dit med kollek�vt trafikmedel. 
Både buss och tåg fungerar utmärkt även för yngre kommuninvånare. 
Skola finns i direkt anslutning �ll badhuset. 
Placera det absolut INTE i Götaström. Inte bra för någon. 
Det är bara rä�vist dåligt för alla men de�a alterna�v. 

bad ävntysbad mellan vaggeryd d skillingaryd skulle vara bra

Simhallen måste ligga i närheten av nuvarande hall

Simskola! Barn måste få lära dig simma. Det är oerhört vik�gt. Och alla barn dom vill måste gå plats.

A� den ligger på gångavstånd från skolorna.

Utökade öppe�der mot �digare. Badhuset behöver vara öppet på kvällar, helger och lov när barnfamiljer har möjlighet
a� bada och simträna. Det måste vara öppet när den stora massan av invånarna är lediga.

Är intresserad av a� besöka simhall i kommunen fler dagar i veckan e�er renoveri g/ nybygge

Duschar behöver bli bä�re. Så a� det fungerar för eleverna i skolan oxå.

Bä�re �llgänglighet, mer mo�onslag �der

Duschutrymmet i Omklädningsrummen, a� de ska ha skiljeväggar. Alla är inte bekväma med a� stå jämte en annan
människa och duscha.

Bygg mellan tätorterna, liknande anläggning som finns i Sävsjö.

Utökade öppe�der för mo�onssim önskas!

Personligen är mi� användningsområde mestadels a� kunna basta och relaxavdelning, men jag har även familj och
vänner som vi flera gånger om året åker �ll annan kommun för just äventyrs-bad med bä�re relaxavdelning och fik där
man smidigt kan si�a och äta/fika inne i samma hall. 
En samlingsplats där man kan umgås med vänner och barnen får roa sig sam�digt. 
Sen tycker jag nog a� de äldre ska ha någon form av ak�vitet, där man kan samla för andra ak�viteter. 
Något måste vi i Vaggeryds kommun kunna erbjuda i a�rak�vitet, om vi nu vill a� kommunen ska växa och folk ska fly�a
hit. 
Skapa en trevlig utemiljö sam�digt där ungdomarna kan hänga. 

Mo�onsim och bastu är vik�gt simskola för barnen. Ingen på kostad simhall.

E� badhus liknande sävsjö tror jag vore suveränt i kommunen!



Utökade �der för simskolan för barn.

Kommunen växer och här finns många barnfamiljer, de som fly�ar in är o�a barnfamiljer. Därav tycker jag a� det ska
prioriteras och göras en roliga simhall med plats för lek för barnen, a� det ligger centralt i Vaggeryd är också vik�gt. Så
�llgängligheten för dem som inte har bil är bra. Föräldralediga med barn borde kunna gå dit likväl som äldre för a�
mo�onssimma eller kunna bada i varmare va�en för a� lindra vid ledsmärta och dylikt.

Avdelade duschar och större bassäng (för mo�onssim).

Bra om man bygger vid ishall eller en bandybana. Kan tänka mig a� man kan använda översko�et av varmva�en som
bildas när man kyler isbanan för a� värma bassänger. 
Bra nu när vi pratar miljö och energipriser. 

Vik�gast är a� barnfaniljer kan leka o träffas i bassängen. 
mo�onsimmet funkaar 
Bastu vik�g träffpunkt 
Ungdommar ska ha hopp o lek 
Vaggeryds simhall har de�a. den är toppen! 

Snåla inte.

Håll i ska�emedel och det som behövs och låt inte tjänstemän sväva ut som exempelvis mejeriet

Jag tycker a� det hade varit väldigt bra med duschbås.

Vik�gt a� Simhallen i Skillingaryd får vara kvar. Alla har inte eller kan använda bil, för a� komma �ll bad. Alla barn från
skolorna ska inte behöva bussas utan gå �ll simundervisning.

Jag tycker verkligen a� ni ska besöka Sävsjö badhus, väldigt trevligt familjebad som passar alla åldrar. Kanske kostar mkt,
men så värt det. Åk dit! :)

50m bassäng är bäst för mo�onssim

Bygg inte äventyrsbad, kommunen är för liten för den kostnaden.

Ökade öppen�der för allmänheter och inte semesterstängt!

Separera bassänger för olika funk�oner om möjligt.

Tänk stort. Även om det kostar mer så är det värt det i längden

Bör ju vara så barnen kan lära sig simma.

50 meter bassäng hade varit rik�gt go�, så lockar det fler mo�onssimmare.

Som 
Numera boende utanför kommunen finns det flera anledningar �ll a� vi besöker Vaggeryds simhall o�are än vår egen.
A� det finns en ”liten separat pool” med varmare va�en för de små barnen (alltså inte en babyplaskpool) samt a� det
finns �llgång 25 m bassäng med översikt lilla poolen. Och a� kunna avsluta i bastun. 

Brukar bada bastu och poolen när jag hälsar på han.

Placera den i Skillingaryd, helt omodernt med 17 metersbassäng somnvi har det nu

A� nuvarande simhall ska hålla öppet �lls den nya står färdig. Rik�gt synd a� den behövt stänga då vi är där o�a samt a�
simundervisning för barn blir lidande.

Tillgång �ll simundervisning för barn är prio e�. Relaxdel hade bara varit en bonus.

Bör byggas i centrum och närhet �ll skola. Satsa på kvalite och inte massa extra lyx.

Oavse� vad ni väljer så gör inte som Jönköping som väljer bort äventyrsdel helt. Ni har e� guldläge just nu a� etablera e�
bra bad dit familjer kommer åka istället för Rosenlund. Finns inget äventyrsbad förutom i Skövde, Sävsjö eller Ljungby. Så
Vaggeryd ligger helt rä� �ll på kartan. Ta �ps av Skövde!



bä�re dushar

jag skulle vilja ha e� äventyrsbad för då får barnen mer rörelse och a� det är anpassat för alla så a� det kanske finns en
hörna för mycket mindre barn �ll exempel.

jag, uma, sowda och edith vill ha rushekana. vi vill också ha barnställe där det typ är e� prinsess torn där det är typ 5 cm 
va�en och det sprutar ut va�en ur saker

nej

jag tänker a� det ska vara varmare va�en i den stora bassängen och kanske fler hopptorn.

Safari pool för mindre och inte så djupt

Bygg simhallen på e� nice ställe.

Bygg en ny simhall

Saknar en �llgänglig simhall otroligt mycket, särskilt när man är hemma med små barn. Det är en lycka a� vi har bra 
badsjöar sommar�d.

A� ta med ALLA kostnader i budgeten så inga överraskningar dyker upp i slutet, vilket har hänt vid byggna�on av
förskolor.

Gör en funk�onell simhall, inte för överdriven.

Bygg en ny simhall mellan Vaggeryd och Skillingaryd så a� även Skillingaryds invånare kan besöka hallen! Riv dom 
befintliga simhallarna gör större Sporthall för handbollen thaiboxning bordtennis WAK atletklupp eventuellt något 
utrymme för Bågsky�arna

Bygg inte på yggen!

Vik�gt a� satsa på familjer och simkunnighet

Inspireras av Skövde äventyrsbad.

Möjlighet �ll va�engympa



Prioritera �llgängligheten för skola. 
Försöka göra den a�rak�v för målgruppen som är i störst behov av a� lära sig simma och underhålla sin simförmågan
dvs. barnfamiljer och ungdomar. 

Bygg snart men inte där den ligger idag, bind ihop Fenix med Hjortsjöskolan med simhallen emellan!

Bygg ny�!

varmt va�en är vik�gast för mig

Go� om plats i omklädningsrummet för framförallt kvinnor. Det ska finnas plats för a� kunna si�a ned o sminka sig och
fixa håret, gärna lite avskilt. 
Duschar med avskärmningar emellan så man inte behöver stå och tvä�a sig �ll allmän beskådning. 

Hellre saltva�en istället för klor som rening!

Bygg mellan samhällena med äventyr. Det finns bara Sävsjö i närheten som har något ”extra” a� erbjuda. Det kommer
locka besökare från hela GGVV regionen. 2 ruschkanor, någon bebispool, leksaker för barn och det kommer bli e� stort
ly� för kommunen och locka flera besökare från grannkommunerna. Våga satsa för våra barn som måste röra på sig i
vårat digitala samhälle

Planera noggrant, kolla antreprenörer, rä� från början.

Besöker för närvarande Skillingaryds badhus pga a� Vaggeryds simhall är stängd. Vaggeryd

bygg ny simhall mi�mot räddningstjänsten vid nådas�gen vaggeryd

Tro inte ni har råd a� konkurrera med Jkpg, Skövde mfl. Bygg funk�onellt bad för simning och utbildning av barn och
unga i simkunskap.

Om ni inkluderar e� gym så kommer det locka fler a� besöka simhallen. Förr hade jag e� årskort på rosenlunds badet,
där mo�onssim och gym ingick. Bästa investeringen! 

Jag hade även önskat �diga �der �ll mo�onssim. 
Personligen åker jag gärna ut och tränar vid 5 på morgonen innan barnfamiljerna och skolorna kommer igång… 

Mer a� göra för barnen. Lite mer ʺäventyrsbadkänslaʺ. Då skulle vi gå och bada o�are. Nu är den väldigt sunkig tyvärr.

Tex. Gnosjö har jä�ebra barnbassäng �ll de små. Går a� köpa årskort på friskvård, så hela familjen kan vara med, och när
den ena föräldern simmar, den andra kan ta hand om barnen. Perfekt för barnfamiljerna. Hoppas a� det blir liknande
möjlighet här i Vaggeryd med.

Tala med andra kommuner som har byggt simhall, då kan man undvika a� göra andras misstag

Planera för a� simundervisningen ska fungera under bygg�den.

Ge järnet men tänk �ll rejält. Allt lull-lull kräver personalresurser och underhåll under hela livslängden. Se �ll a� få en så
lång livslängd som möjligt på investeringen. Kör hårt

Som småbarnsförälder är det rik�gt fantas�skt med e� bad i anslutning �ll skolan. 
Fantas�skt med så mycket sim-träning Som skolbarnen kunnat ha �lls badet stängdes. 

Ångbastu vore inte fel alls

Mer Möjlighet a� mindre barn skall lära sig simma

Om äventyrsdelen på Rosenlund ska stängas ner och ni vill ha e� bra underlag för besökare som kommer från andra orter
vore det bra a� tänka �ll på storlek och utbud. 
Önskar ni mer a� det är kommunen invånare som ska ha �llgång �ll mo�on och va�envana behöver det inte vara mer
komplicerat än vad det är idag. För min del är det vik�ga vad gäller mina barn, mig som mo�onär och för äldre a� det ska
vara �llgängligt. Ungdomar och de som är sugna på mer utmanande badhus kommer dit på e� eller annat sä�. 

Behöver inte vara en lyx eller jä�e anläggning



Nuvarande placering i Vaggeryd tycker jag är bra och central! Nära skola så elever slipper a� bussas. 
Förstår a� det kan vara svårt bygga e� ny� badhus på nuvarande plats. Önskemål om central placering. 
Personligen spelar det ingen roll om badhuset hamnar i Vaggeryd el skillingaryd, jag behöver ändå åka bil, bor på landet. 

A� den kan bygga jämte Fenix

Bygg �llräckligt stort så a� det räcker i fram�den och bygg rä� från början! Inte som nuvarande som fick börja renoveras
från början!

Gör e� rik�gt bra bad för alla åldrar

Gör den mer modern, med ex. avskilda duschar. A� lås finns på skåpen i omklädningsrummet och a� man får hämta
nyckel i recep�onen (som på hotellet).

Jag bor i Bra�eborg. 
Varför finns inte det med var man bor i kommunen.bra öppe�der måste det vara 

Det behövs ingen trampolin. Går då a� göra bassängen grundare. 
Gärna 6 banor x 25m. Ger större möjlighet �ll olika ak�viter vid samma �llfälle. 

Den nya simhallen behöver inte vara på samma plats som idag. Önskavärt a� den låg jämsides med andra mötesplatser
eller rekrea�ons- och fri�dsområden. Gärna jämsides med Vaggeryds Idro�splats och a� det avsä�s plats för a�
bowlinghallen fly�ar in i anläggningen.

Jä�evik�gt för alla i kommunen, oavse� ålder a� ha �llgång �ll en fungerande sim/sporthall. Simskola för våra barn,
vik�gt genom hela livet a� ha va�envana (vi har många sjöar och va�endrag), många vill kunna bada bastu, �der för
endast mo�onssim, familjer kan umgås och ha roligt �llsammans i simhallen, ev. Öppet på helger, gärna ha �llgång �ll
servering för mellanmål och fika. Många har funk�onshinder, sjukdom m.m och mår bä�re av a� få röra sig i va�en. Har
kanske svårt med annan träning/ rörelse. Ökad temperatur och med ledare vid dessa dagar. Listan kan göras lång. 
En bra simhall blir e� vik�gt komplement �ll övriga idro�sak�viteter. En värdefull träffpunkt för våra yngre och äldre. 
Har själv varit i simhallen och badat och lekt med mina barn när de var små (först bad sedan fredagsmys), har också
va�engympat och mo�onssimmat genom åren. Tacksam för denna möjlighet! 

Bygg mellan Vaggeryd och Skillingaryd. Och köp in en ʺbadbussʺ ʺelʺ som kör och hämtar elever �ll badhuset. Bra
planering gör a� det bara behövs 1. Gör badhuset �ll en samlingsplats för invånarna och satsa på något som sä�er
kommunen på kartan! Ha kvar dom gamla byggnaderna och gör om �ll arenor i fram�den.. Barn vill bada! Äldre vill
simma!

Satsa nu när ni har möjlighet, då kommunen växer och behöver en stor simhall som passa för alla kommun invånare. 
De�a gäller även sporthallen som är rik�gt sliten nu. 

Favoritbadhuset i närheten är Växjö äventyrsbad, men lite för långt a� åka. Favorit pga barnvänlig lite längre fors o
rutchkanor m.m. Åker �ll Rosenlundsbadet i Jönköping ganska o�a, mycket a� göra för barnen och då familjerelax på
söndagar så kan värma sig i relax poolen, ganska kallt va�en i stora vågpoolen. Bästa upplevelsen var Västerås
ac�onbadhus.

Se �ll a� bygga så barnavdelningen är bra separerat från andra delar ex relax eller mo�onssim. Man söker lugnet i en
simhall.

bygg en ny simhall så barn kan lära dig a� simma

A� en bad anläggning ska vara a�rak�v så a� den lockar �ll sig besökare hela �den och inte någon gång ibland. 
Särskilt runt omkring Vaggeryd trakten med 3mils radie. 
De gör a� besökare kommer a� välja Vaggeryds badanläggning istället för a� de behöver åka �ll t.ex Jönköping,Värnamo.
Satsa på en bra och ordentlig anläggning med bra och humana och inga över priser så kommer det garanterat dra sig �ll
en massa besökare,särskilt om ni väljer a� ordna en bra Relax och spa avdelning,då kommer det bli a� människor väljer
Vaggeryd istället för Hooks Herrgård och Spa 



Satsa på simundervisningen! I dagens läge är antalet platser för få och �derna svåra för arbetande vårdnadshavare. Med
flera bassänger (och god bemanning) så skulle ni visa hur vik�g verksamheten är och a� den ska finnas �llgänglig för ALLA
medborgare, oavse� arbetsmöjligheter. Således ökar ni möjligheten �ll e� �llgängligt och jämställd samhälle där alla får
verka och utvecklas. Simundervisning är en livsförsäkring. Ändå är det låginkoms�agare, personer med begränsade
språkkunskaper osv som just nu utesluts. 

SATSA PÅ: Fler undervisningsbassänger i den nya simhallen i Vaggeryd än vad som finns i hela kommunen idag. Det är
uppenbart a� tre bassänger (2 i Vaggeryd och 1 i Skillingaryd) inte på långa vägar räcker idag! Med fler bassänger (och
med god bemanning) skulle även skolans simundervisning gynnas. Det vore ännu bä�re för jämställdheten och
integra�onen i samhället. 

VÅGA SATSA! Kommunen växer ju. Skolor och förskolor behöver fler platser - samma sak för simhallarna. Oavse� om det
handlar om mo�on eller läran för livet! 

Bygg rejält

Det absolut vik�gaste är simundervisning för barn och ungdomar, både inom skolans undervisning och som erbjudande
på fri�den.

E�ersom a� vi har barnbarn tycker vi det är vik�gt a� den är anpassa för barn och familjer. E�ersom a� en i familjen lider
av svåra smärtor kan en varmva�en bassäng vara bra så man slipper åka �ll Ryhov och bada! Det är en oerhörd process
a� behöva åka dit tror de�a skulle gynna många kommunmedborgare.

A� det inte görs en provisorisk lösning utan a� det satsas på Vaggeryd och a� det blir en hållbar & långsik�g lösning! 
Tas simhallen ur bruk i Vaggeryd har vi knappt något kvar för barn & ungdomar 

E� Äventyrsbad är INTE vad kommunen behöver utan en normalt bra fungerande simhall framförallt för skolan a� ha
�llgång �ll.

Varmare va�en i duschen, bastun är aldrig på & behöver allmänt en ordentlig städru�n

Bä�re duschar med insynsskydd

Hej! 
Jag tycker det är av y�ersta vikt a� simhallen ligger centralt, ungefär där den ligger idag och då med tanke på närhet �ll
alla (även äldre) och närhet �ll där det finns störst elevantal som det finns nu kring HJ-skolan. A� bussa många elever �ll
simhallen är inte kostnadseffek�vt. Det räcker �ll med alla y�er (småskolor) skolor som måste åka in med buss. 

Tillgänglighet �ll bassäng för personer med rörelsehinder tex rullstolsburna eller pensionärer. Hiss eller ramp

Se över insamlad data och metod för a� samla e� underlag för beslutet. Denna enkät anses inte vara u�ormad på e�
sånt sä� a� den kan användas som beslutsunderlag.

A� den är nära Hjortsjöskolan. Barn med npf har svårt a� ta sig �ll en plats som inte är vid skolan, vilket gör a� de
riskerar a� stå utan undervisning pga si� funk�onshinder

Längre öppethållande!

Bra �llgänglighet �ll simundervisning är av stor vikt för kommunens barn.

Vaggeryds simhallen är dåligt finns inte mycket a� välja för barn och vuxna som relaxavdelning med bubbelpool Och
mera. Jag hoppas 🤞 A� kommer bli e� bra simhall de�a som man önska a� fanns

Ti�a på kommuner där dom använder energin �ll ishall/Bad/Bandy/Fotboll osv för a� minska kostnad. 
Passa på a� skapa en gemensam arena där ungdomar från hela kommunen träffas med mul�arena. 
På så sä� får vi större grupper som kan tävla på sin nivå #Så många som möjligt så länge som möjlig utan a� bli petad!
Mvh:Ulf-Ivar Haveland 



Önskar en servering med frukt, mackor och enklare mat med hälsosamma alterna�v. Bedrövligt med utbudet som varit.
Bara chips, glass och godis. 
Tycker i övrigt a� nuvarande bad är rik�gt bra men saknas bubbelpool och bä�re mat som sagt. Kanske även en plaskpool
för småbarn. Inga solarier! 

Vaggeryd har en vilande simklubb. Många barn går i kommunens märkessimning. Kommunen är kända för god
simkunnighet men mycket simning i skolan tack vare närheten �ll simhallar. Se senaste åren har barn och unga pendlat
från Hok, Vaggeryd, Skillingaryd �ll Värnamo för a� träna simning. Simning är en idro� där tjejer och killar kan träna
�llsammans över åldersgränser, vilket är e� komplement �ll många andra idro�er som är åldersindelad och/eller
könsindelad. Närheten �ll simhallar i samhällena i kommunen är unik och innebär e� stort mervärde för kommunen och
de som väljer a� bosä�a sig här. Det är synd a� vi inte har en organiserad simverksamhet åtminstone upp �ll en viss nivå
med så goda förutsä�ningar. Vi hade kunnat använda simhallarna så mycket mer!

Bygg emellan Skillingaryd och Vaggeryd 

Blir bä�re ekonomi istället för a� ha 2 simhallar. 

Man kan göra det frächare i omklädningsrummen. Dela in i olika sek�oner. A� det finns olika ʺRumʺ i e� omklädningsrum
så a� det inte känns så öppet som det är just nu. 
Man kan ha a� man hämtar upp en nyckel �ll e� skåp som man gör på hotell. A� man inte ska ta med sig egna hänglås.
Utan a� man får en nyckel som öppnat direkt �ll skåpet man får. 

A� ha uppdatera informa�on om simhallens öppe�der på nätet, så a� man inte måste köra i onödan och a� simhallen
även ska vara öppen under sommarlov.

Räcker med a� renovera de simhallar vi har

Det vik�gaste är a� det finns simbassäng så a� man kan ha simundervisning i skolan. Allt annat får man ta bort, vi har
vik�gare saker a� lägga våra ska�epengar på tex allt för dåliga och trånga skollokaler.

Bygg ny simhall, fyll i den gamla och gör en y�erligare idro�shall.

Bastun

Vik�gt a� simhallen ligger mi�emellan de båda tätorterna Skillingaryd och Vaggeryd för då finns möjligheten a� cykla
(för det finns ju cykelväg) från båda hållen, vilket då också kan vara möjligt för de lite äldre eleverna på skolorna som ska
ha simundervisning.

Som infly�ad i kommunen undrar jag varför Vaggeryd? Skillingaryd ska dom ha kvar fotbadet! Par�er har sagt bygg mi�
emellan samhällena det har tydligen poli�ker från norr ändrat! Som protest mot poli�kerna o kommunen kan jag åka �ll
Gnosjö eller Värnamo simhall !

Placera gärna simhallen nära den nuvarande, nära skolan.

Satsa även på en sporthall i anslutning �ll simhallen, varför inte där AME och Exit ligger i nuläget? 
Det är vik�gt med en simhall så a� alla barn kan lära sej a� simma. Vaggeryds skolor har hi�lls ha� väldigt mkt
simundervisning vilket varit otroligt bra. 

Gynnar alla boende i kommunen och även kommande infly�ande. Blir en kommun som blir mycket mer a�rak�v a� fly�a
�ll!

A� både ha stor bassäng och en mindre varm basäng känns vik�gt för a� både yngre och äldre barn/ungdomar/vuxna
ska kunna utny�ja simhallen för olika ändamål. En mindre varm basäng som den befintliga är även uppska�ad då den har
varmare va�en och inte är lika djup som en stor bassäng med kallare va�en. Vilket även passar bra för a� kunna si�a i
va�net en längre stund och prata med andra.

Bygg brevid den befintliga simhallen, riv AME och köp upp Industritomterna. Allt blir lä� �llgängligt från
tåg/busssta�onen.



Tillgång �ll Va�engymnas�k. Idag diskrimineras män i Skillingaryd. Män får inte delta vissa av �derna. All�d fullbokat.
Åker därför �ll Jönköping

Det är av oerhört stort värde för så många kommuninvånare a� det finns en ordentlig simhall i samhället. Satsa på 
småbarnsfamiljerna så a� de får ha kvar en gemensamhetsak�vitet i byn. På de äldre som kan mo�onssimma och hålla 
sig igång. På barnen som får en �digare och större va�envana när anläggningen finns nära. Så spar vi liv. 
Under våra år som småbarnsföräldrar i vaggeryds kommun har vi åtnju�t denna fantas�ska service. Förfärat oss över 
sommarstängningen och de periodvis y�erst snåla öppe�derna men som sagt - vi har varit otroligt nöjda över a� kunna 
gå �ll badet med barnen utan a� behöva åka in �ll stan. Vi har uppska�at det stort och jag hoppas a� fler e�er oss får 
göra detsamma. När vi önskat något mer har vi o�a åkt �ll Gnosjö, det behöver inte vara mer avancerat än så för a�
a�rahera besökare även från andra kommuner! 
Bygg fort, så a� vi en får en förlorad genera�on vad gäller de�a också. 


